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MÖTESANTECKNINGAR 

 

Upprättad 

2024-11-01 

 
  

Forum Pensionärsorganisationer 

Sammanträde fredagen den 8 november 2024 kl.10-11:45 

Kommunfullmäktigesalen, Storgatan 37 

 

Närvaro: 

Hravn Forsne, ordförande/ordförande i nämnden för Vård & Omsorg 

Monica Neptun (L) 1:e vice ordförande i nämnden för Vård & Omsorg 

Arian Faily, förvaltningschef 

Emelie Sandberg, biträdande förvaltningschef 

Vera Lagerström, sekreterare 

 

Britt-Marie Idegård, Kungsbacka Pensionärsuniversitet 

Jan Byvik, PRO Fjärås 

Marianne Nilsson, PRO Fjärås 

Bo Eriksson, PRO Kungsbacka 

Elisabeth Bogelöv, PRO Kungsbacka 

 

Kjell Kristensson PRO Onsala 

Ingemar Vinblad PRO Onsala 

Lisbeth Hougthon, PRO Samorganisation 

Britt Nilsson, SKPF-pensionärerna avdelning 47 

 

Sivert Jonsson, SPF Seniorerna Kungsbacka 

Erik Altenstedt, SPF Seniorerna Tölö-Älvsåker 

 

Calle Hagman, SPF Seniorerna Åsa 
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1.  Information om Kommunbudget 2025 

inklusive befolkningsprognos 

 

Emelie Sandberg, biträdande 

förvaltningschef/tf. HR- och 

kommunikationschef 

 

Vanja Winroth Lohman, 

innovationsledare 

Innovationsledare Vanja Winroth Lohman informerar om 

befolkningsprognosen fram till 2033, dels Sverige i stort, 

dels Kungsbacka kommun. Födelsetalen minskar, 

pensionsavgångar ökar och en markant ökning av 80-

åringar. 

 

Skillnaden mellan kommande 10-årsperiod och föregående 

är 50% i minskad tillväxt i 20–66 åringar. 25–60 år, dem 

med arbete som primär huvudsyssla, ökar endast med 

13 000 personer de kommande 10 åren. Samtidigt upplever 

både offentlig och privat sektor en stor brist på arbetskraft 

och rätt kompetens. Förvaltningen prognostiserar för 

omsorgsboenden ett behov av 260 platser och hemtjänsten 

med en ökning av 18 %, det vill säga till ca 600 000 

timmar. 

 

Vi behöver rekrytera nästan dubbelt så många på hela vård 

& omsorg som vi är nu fram till 2035. 

 

Biträdande förvaltningschef/tf. HR- och 

kommunikationschef Emelie Sandberg informerar om 

kommunbudget.  

 

Budgetens innehåll:  

• Vision 2030 

• Mål & Direktiv 

• Ekonomiska förutsättningar 

• Lokal- och investeringsplan 

• Plan för exploatering 

 

Mål 2025 

• En attraktiv kommun 

• En hållbar utveckling och en hälsosam miljö 

• Bästa företagsklimatet i Västsverige 

• I Kungsbacka utvecklas vi hela livet 

• Ett medskapande samhälle och en öppen attityd 

 

Direktiv 2025 

• Innovation och omställning till nya arbetssätt 

• Civil beredskap (nytt för 2025) 

• Bättre friskvård i Kungsbacka kommun (nytt för 

2025) 

Nämndens ram beslutas av kommunfullmäktige. 

- Indexprisjusteringar generella uppräkningar för 

priser och löner 3% 

- Internpriser 3% 
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- Volymförändring till nämnderna 

- Övriga tillägg och satsningar 

 

Vård & Omsorgs ram 

Priser, nya löner 3%  34,1 mkr 

Volymer                    22,4 mkr 

Tillägg                         2    mkr 

Ram 2025             1 217    mkr exkl. statsbidrag 

 

Plan för lokaler i budgeten 

Signeshus öppnar 2025 

Omlokalisering av vissa lokaler (admin) 

Reservkraft planeras fram till 2028 

Anneberg VÅBO plan 2029–2030 

 

Av diskussioner på mötet konstateras det omfattande 

personalbehovet. Vidare diskuteras behovet av teknik, 

arbeta över gränserna, arbetsschema efter brukarens behov, 

personal behöver utvecklas, utbildning, karriär trappa. Vi 

ska bibehålla kvalitet i vården men hur vi gör det blir 

annorlunda. Kungsbackamodellen – kontinuitet – fast 

omsorgskontakt. 

 

Forum pensionärsorganisationer bjuder in Camilla Nordh 

till den 31 januari 2025, för information om larm.  
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2.  Information om boendekoncept 

 

Ulf Spennare, Bo Aktivt i Sverige AB 

VD Ulf Spennare för Bo Aktivt Sverige AB lämnar en 

kortfattad information om sig själv och företaget.  

 

Vidare informerar Ulf Spennare om olika boendekoncept 

för seniorer och förklarar att det ska kännas bra och kul att 

flytta. Därför bör det finnas olika möjligheter till boenden. 

Boenden som erbjuder ett aktivt liv med möjlighet till 

samvaro. 

  

Ulf Spennare redogör för olika koncept och visar ett 

bildspel på BonTop i Mölnlycke. Ett boende som erbjuder 

bland annat gemenskap och avkoppling i en grönskande 

oas med solljuslampor på dagen och till kvällen är det 

kvällsbelysning.  

 

Det finns tillgång till pool, gym och boulebana. 

Klubb/festlokal med kök och full AV-utrustning och 

gästlägenhet. Det finns även tillgång till familjeläkare, 

fysioterapeut och massage, kostnad för besöket betalar man 

själv.  

 

Avslutningsvis informerar Ulf Spennare om ett mer 

småskaligt koncept, som planeras på Särö/Skörvalla.  

 

Forum Pensionärsorganisationer tackar för en intressant 

föredragning om olika boendeformer för seniorer. 
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3.  Information om plan för avdelning för 

unga med kognitiv svikt på Signeshus 

 

Ulrika Ström, MAR 

 

Frida Stenholm, verksamhetsutvecklare 

----------------------------------------------- 

Vilka förändringar ska göras på 

Signeshus utöver avdelning för unga 

med kognitiv svikt och varför   

 

Arian Faily, förvaltningschef 

Medicinskt ansvarig för Rehabilitering, MAR, Ulrika 

Ström och verksamhetsutvecklare Frida Stenholm 

informerar om initiativärende plan för avdelning för unga 

med kognitiv svikt på Signeshus. Det är för målgrupp som 

får diagnos tidigt i livet. 

 

Förvaltningen har fått i uppdrag av nämnden att utreda: 

 

• gränsdragningar mellan Vård & Omsorg samt 

Individ & Familjeomsorg 

• reglementesfrågor  

• ekonomisk fördelning mellan Vård & Omsorg samt 

Individ & Familjeomsorg 

• samarbetsstruktur 

• kompetensbehov 

- vi behöver hjälpa till tidigt med information, helst i 

anslutning vid besök hos minnesmottagningen.  

- ge samtalsstöd och även till anhöriga.  

- ordna aktiviteter med personer som har samma diagnos. 

- samarbete med individ & familjeomsorg  

- ekonomiska resurser 

- resurser i form av multiprofessionellt team där all 

personal har en BPDS-utbildning  

- finna en mjuk övergång av boendeformer med aktiviteter 

under sjukdomens förändring 

Förvaltningschef Arian Faily informerar om Signeshus. 

Inflyttning 2025 Signeshus kommer att ställas klart i två 

etapper: 

1. Verksamheten först, lokalerna ändamålsenliga, el-

dragning, behov av mer teknik, hörslingor, avsätter 

en lokal för komfortkyla, se till att Signeshus kan ta 

emot nödvatten och reservkraft för att 

säkerhetsställa driften vid kris. 

2. Utvändigt, parkering och planarbete. 

 

Forum Pensionärsorganisationer tackar för föredragningen. 
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Forum pensionärsorganisationer bjuder in Martin 

Håkansson, förvaltningsjurist, till den 31 januari 2025, för 

information om nya socialtjänstlagen. 

4.  Tidplan 2025 - POSAM 

 

 

Hravn Forsne (M), ordförande 

Forum pensionärsorganisationer fastställde ett möte  

den 31 januari 2025. 

 

Vera Lagerström återkommer med förslag till nya datum 

_______________________________________________ 

POSAM                   

23 maj                                      

26 september                       

21 november                           

5.     Övrigt 

Fråga från Calle Hagman: Varför det 

inte finns hjärtstartare på vård- och 

omsorgsboenden 

 

 

 

 

Hravn Forsne (M), ordförande 

  

Vera Lagerström skickar, via mail, utredning som ligger till 

grund för beslut i ärende - Initiativ från Bengt Alderin (C) 

om att se över behovet och installation av hjärtstartare på 

vård- och omsorgsboenden. 

6.  Utskickat brev från Posam till partierna 

om att inrätta ett Kommunal 

Pensionärsråd 

 

Hravn Forsne lyfte brevet som är utskickat från Posam till 

partierna om att inrätta ett Kommunal Pensionärsråd. Han 

framförde att det alltid har funnits möjlighet att ändra hur 

kommunen samverkar med både Forum och Posam samt 

erbjöd att starta en utredning och ha möten för att gå 

igenom vad som fungerar bra och vad som kan förbättras. 

Calle Hagman svarade att detta inte är aktuellt och att även 

om en sådan utredning tas fram kommer den inte att tittas 

på och att Posam kommer invänta svaren från partierna. 

 

Hravn Forsne (M) 

ordförande 

Vera Lagerström 

sekreterare 

 


